
 
 
 
Referat af bestyrelsesmøde nr. 55 
 
 
Dato: Onsdag den 18.09.2013, kl. 19.00 
 
Sted: Steen Dawids, Damgårdsvej 26, 2930 Klampenborg 
 
Bestyrelsesmedlemmer: Steen Dawids, SD 
 Charlotte Mollerup, CMO 
 Carsten Meyer, CME 
 Tove Forsberg, TF 
 
Afbud: Susanne Thorkilsen, ST 
 Birgitte Saks, BS 
 Birgitte Thygesen, BT 
 
Ekstern konsulent: Malene Djursaa 
 
Referent: Tove Forsberg, TF 
 
 
 
 
Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde nr. 54 

2. Nyt fra næstformanden 

3. Drøftelse af brev til Kommunen om Spildevandsplan 2011-14 

4. Beslutning om indkøb af PC udstyr 

5. Hjemmesiden – ændringer? 

6. Eventuelt 
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Ad 1: Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde nr. 54 
 
Referat af bestyrelsesmøde nr. 54 blev godkendt. 
 
 
Ad 2: Nyt fra næstformanden 
 
SD og CME har deltaget i Fællesrådsmøde, og dette blev refereret. Emner, der var blevet 
taget op som spørgsmål til næste borgmestermøde, var: 
 
Svartider fra kommunen for lange. 
 
Vandplaner - Charlottenlund og Gentofte grundejerforeninger utilfredse med de afholdte 
møder. 
 
Opgravning af veje - her især Eivindsvej - kunne samordning af opgravninger koordineres. 
 
Klassificering af huse. SKGF foreslog, at man simpelthen fulgte lokalplanerne. 
 
Opfordre kommunen til at varsle gadefejning/ ukrudtsafbrænding, så man evt. kan flytte sin 
bil. 
 
Næste borgmestermøde 24.10.2013. 
 
Derudover ville man i fællesrådet gerne have arrangeret et møde med repræsentanter for 
gas/olie/fjernvarme for at høre om tilbuddene, men fjernvarme ønsker ikke at deltage i et 
sådant møde. 
 
 
Ad 3: Drøftelse af brev til Kommunen om Spildevandsplan 2011-14 
 
Dette blev drøftet, og man blev enige om at lave et kort og klart brev med overordnede 
mål. 
 
CME og SD laver et udkast. 
 
 
Ad 4: Beslutning om indkøb af PC udstyr 
 
Det blev besluttet at sætte dette i bero. SD vil se på ST’s computer og prøve at tilpasse 
den. 
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Ad 5: Hjemmesiden – ændringer? 
 
SD vil undersøge, om mail-korrespondance mellem bestyrelsesmedlemmerne kan foregå 
via hjemmesiden. 
 
Plus evt. at gøre hjemmesiden tilgængelig for svagtseende/blinde (oplæsning). 
 
MD har fremsendt opdateret materiale til SD ang. Havn & By projektet. 
 
 
Ad 6: Eventuelt 
 
MD kom efter at have været til møde omkring havneprojektet og refererede fra mødet. 
Selve havneudvidelsen forventes færdig i foråret 2015. 
 
Vores høringssvar ang. Havn & By vil snarest blive lagt på hjemmesiden. 
 
Derudover blev punkt 5 fra referat nr. 54 (Høring af Kommuneplan 2013 for Gentofte Kom-
mune) diskuteret, da bestyrelsen finder det betænkeligt at gå ind i enkeltsager om æstetik 
og mener, at vi bør afholde os fra det. 


